

10 January 2019

10 يناير 2019

Dear Parents,

أعزائي أولياء الأمور،

your student is enjoying the start of another year, as we work to provide our students with a learning environment that will prepare them for the future, we will have an early release day on **Wednesday 16th January 2019**. All Students will be dismissed at **12:00 pm**.

نتمنى أن يكون طلابنا قد استمتعوا ببداية العام الجديد علماً بأننا نعمل على توفير بيئة تعليمية تعدهم للمستقبل. نود إعلامكم بأن يوم الأربعاء الموافق **16 يناير 2019** ستكون مغادرة الطلاب في تمام الساعة **12:00 ظهراً**.

Our teachers will use the reminder of the day to prepare our school for the upcoming accreditation visit from CIS as well as ACE. Thank you in advance for your support in order to be ready for our accreditation.

سيقوم معلمونا بالتحضير والحرص على جاهزية المدرسة لزيارة وفد الاعتماد الدولي CIS وأيضاً ACE. نشكر لكم مقدماً دعمكم المتواصل لنا .

Our buses will still complete their end-of-day routes and parents/guardians will still be able to pick up students no later than. **Creche** on Wednesday will be from **12:00 - 12:30**. There will be no crèche on Wednesday. We ask that you could please collect students on time, in order for all staff starting with their various tasks for the duration of the day.

ستكون مغادرة باصات الطلاب في تمام الساعة **12:00** وأيضاً بإمكان أولياء الأمور اصطحاب أبنائهم في نفس الوقت **12:00 ظهراً**. علماً بأنه سيكون فصل الانتظار يوم الأربعاء من الساعة **12:00** الى **12:30 ظهراً** . ليتسنى للمعلمين البدء في مهامهم المتعددة خلال هذا اليوم.

We appreciate your understanding on this and if you have any questions, please do not hesitate to get in contact with us.

نقدر لكم تفهمكم وإذا كان لديكم اي إستفسار الرجاء عدم التردد في التواصل معنا .

Will Human
KG Vice Principal

ويل هيومان
نائب مدير قسم الروضة